
Referat fra bestyrelsesmøde den 15. oktober 2022 på Thinghuskroen. 
 
Deltagere: Bjarne, Keld, Annita, Alex og Jesper 
 
DAGSORDEN 

1. Kaffe kl. 14.30 
2. Siden sidst 
3. Opfølgning på regnskab (Annita) + budget 
4. Ny affaldsordning 
5. Skilt ved indkørsel 
6. Veje + dræn 
7. Fremtidige bestyrelsesmedlemmer 
8. Julegaver 
9. Næste møde 
10. Ingen møde med Flemming, da han er forhindret 
11. Evt. 
12. Kl. 18.00 Middag med ægtefæller. 

  
Referat: 

1. Kaffen blev indtaget sammen med en rullepølsemad. 
2. Badebroen blev taget op lørdag den 4. september. Vejret var perfekt, og mange var mødt 

op for at hjælpe broudvalget. Det blev afsluttet med sandwich, kaffe, vand og en pilsner, 
samt en bitter, skænket af Jysk El-teknik. 

3. Annita gennemgik regnskabet, og der var kun små kosmetiske rettelser. Derefter blev 
budgettet for 2024 drøftet. Der blev flyttet lidt rundt på beløbene, og slutter med et resultat 
på - 1.000 kr. 

4. Der var enighed om, at beslutningen fra generalforsamlingen bliver gennemført. D.v.s. at 
alle modtager 3 skraldespande, og containerne ved posthuset bliver fjernet. 
Bjarne snakker med Flemming og kommunen ang. 400 l container til affald fra friarealet. 
De fremtidige lastbiler er af samme størrelse som nu, og derfor ikke tungere 

5. Det er opsat nyt oversigtskort, og der arbejdes med et skilt med ordensregler for området 
på 3 sprog.  

6. Der er en del huller i vejene, og Bjarne tager kontakt til Flemming og Jens med henblik på 
at få lavet en lidt mere holdbar løsning. Der kommer ikke et nyt lag grus på før i 2023. Det 
store dræn på Hellesvej er færdiggjort og fungerer. Det mangler stadig lidt oprensninger 
flere steder. Bjarne/Keld tager kontakt til Jens for at få det sidste på plads. 
Oprensning af grøft mod syd udskydes til 2023. 

7. Vi prøver at finde minimum 2 personer, som vil ind i bestyrelsen ved næste 
generalforsamling, så vi har 2 emner, hvis ikke generalforsamlingen kommer med forslag. 

8. Bjarne og Annita ordner julegaver som sædvanligt. 
9. Næste bestyrelsesmøde er sat til 4. Marts kl. 9.30 hos Bjarne. 
10. Flemming var ikke til stede, men der blev drøftet en dieseltillæg til ham for 2022, pga. de 

høje energipriser. 
11. Der blev drøftet lidt vedrørende samarbejdet mellem Kjærgården og Vestervig by, aktuelt 

med købmandssituationen i Vestervig. 
Bjarne tager kontakt til politiet ang. hastighedsbegrænsning i området. 

12. Vi sluttede dagen med en hyggelig aften med vore ægtefæller. 
 
 
 
 
 


